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The Permanent Mission of the African Union in Brussels presents its compliments
to all the Embassies of Member States of the African Union in Brussels and to the
Representations of Regional Economic Communities and has the honor to
communicate to them, hereto attached, the Report and the Declaration of the
Fifth Conference of African Ministers in charge of Integration (COMAI V) held in
Nairobi, Kenya, from 5 to 9 September 2011.

The Permanent Mission of the African Union in Brussels avails itself of this
opportunity to renew to all the Embassies of Member States of the African Union
in Brussels and to the Representations of Regional Economic Communities, the
assurances of its highest consideration. g

TO ALL THE EMBASSIES OF MEMBER STATES
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La Mission permanente de I'Union africaine a Bruxelles présente ses
compliments a toutes les Ambassades des Etats membres de I'Union africaine a
Bruxelles ainsi qu’aux Représentations des Communautés économiques
régionales et a I'honneur de leur faire parvenir, ci-joints, le rapport et la
déclaration de la cinquieme Conférence des Ministres africains en charge de
I'Intégration (COMAI V) qui s’est tenue a Nairobi, Kenya, du 5 au 9 septembre
2011.

La Mission permanente de I'Union africaine a Bruxelles saisit cette occasion pour
renouveler a toutes les Ambassades des Etats membres de I'Union africaine a
Bruxelles ainsi qu'aux Représentations des Communautés économiques
regionales I'assurance de sa trés haute considération.cf
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